

## **Free Ark DAO Token FARK began trading on HashBrownSwap!**

### **自由方舟 DAO 通证 FARK 正式在薯饼交易所上市交易!**

May 17, 2022, Free Ark DAO Token FARK began trading on HashBrownSwap today!

2022 年 5 月 17 日,自由方舟 DAO 通证 FARK 今天正式在薯饼交易所上市交易!

The “Free Ark Community” is the first community to cooperate with HashBrownSwap. A tailor-made wealth enhancement plan, the Free Ark Wealth Plan.

自由方舟财富增值计划是 HashBrownSwap 为旗下合作的第一社区“方舟社区”量身定制的计划。

#### **About Free Ark**

##### **The Free Ark Community is a standard DAO - decentralized autonomous organization**

- As a DeFi project, the rules of the Free Ark Wealth Plan are operated through smart-contracts.

方舟社区是一个标准的 DAO 去中心化自治社区

- 而 Free Ark 财富计划的规则是完全运行在智能合约上的去中心化的 DAO DeFi 项目

##### **Purpose of Free Ark**

- Through community evangelism, increase the wealth of all community members.
- Through community consensus, promote HashBrownSwap to become the world's most valuable decentralized exchange.

##### **Free Ark 的宗旨**

- 通过社区布道,让所有社区成员财富增值
- 通过社区共识,推动 HashBrownSwap 成为全球最有价值的去中心化交易所

##### **Free Ark DAO token FARK**

- Use for community outreach and community member motivation; FARK is the ticket token to enter the Free Ark Wealth Program.
- FARK will plan and organize it's DeFi project on HashBrownSwap
- Expansion through the Free Ark wealth enhancement program, through its deflationary value-added mechanism, Free Ark is determined to become the brightest star DeFi project on HashBrownSwap.

##### **Free Ark DAO 通证 FARK**

- 用以进行社区拓展与社区激励;同时 FARK 是进入 Free Ark 自由方舟财富计划的门票通证
- FARK 将布局在 HashBrownSwap 的 DeFi 板块
- 通过自由方舟财富增值计划的拓展,以及其极致的通缩增值机制,必将成为 HashBrownSwap 上最明星的 DeFi 项目

View historical trading information at: [Ave – FARK \(BEP\)](#)

查看历史交易信息: [Ave – FARK \(BEP\)](#)

Meet Free Ark Community member in HashBrownSwap Telegram group: [Telegram](#)

在薯饼交易所电报群与自由方舟社区成员会面: [Telegram](#)

### **About HashBrownSwap**

HashBrownSwap is an open DeFi platform with a next generation exchange, designed for everyone. HBS is also a B2B2C platform with the goal of building a complete DeFi services, through co-branding with strategic partners to quickly launch or expand their DeFi, NFT, payment, investment product or metaverse service.

[Website](#) | [Telegram](#) | [Twitter](#) | [Medium](#) | [LinkedIn](#)

[HBS Presentation](#) | [HBS User's Guide](#) | [HBS LitePaper](#)

### **关于薯饼交易所 HashBrownSwap**

薯饼交易所是一家跨链去中心化金融平台，拥有新一代交易所和为大众设计的简单易用钱包。HBS 也是一个 B2B2C 平台，其目标是通过与战略合作伙伴以联合品牌方式来建立完整的 DeFi 服务，让合作伙伴快速推出或扩展其 DeFi，NFT，支付，投资产品或元宇宙服务。

[HBS 网址](#) | [HBS 介绍](#) | [使用说明](#) | [HBS 白皮书](#) | [Twitter](#) | [Telegram](#) | [Medium](#) | [LinkedIn](#)